

# 7天6晚 济州釜山首尔三大旅游胜地



TOUR CODE: JA-KAJBS-1



## 行程亮点

### ★ 济州岛

史努比主题公园  
东门市场  
城山日出峰  
城邑民俗村  
采摘橘园

### ★ 釜山

甘川文化村  
海云台海水浴场  
海东龙宫寺

### ★ 安东淮河

### ★ 大金窟

### ★ 江原道

雪上乐园  
滑雪  
南怡岛  
羊驼园

### ★ 首尔

人参店  
彩妆店  
护肝宝  
景福宫  
昌德宫  
仁寺洞  
东大门DDP设计广场  
INSPIRE AURORA

食: B/6 L/5 D/2

宿: 全程6N入住当地豪华4星级酒店

## DAY 1 餐: 午/晚

### 新加坡-济州 宿: 当地4★酒店或同级

- 当日于指定时间在机场集合, 搭乘客机飞往韩国济州岛。【史努比主题公园】最近INS上超火的人气景点, 很受年轻人的欢迎。走进花园, 你会发现角角落落都是大片背景板, 真的很适合各种拍! 【东门市场】是未来济州商圈的中心地。东门市场保留着传统市集的特点, 与大型超市相比, 商品种类繁多, 价格低廉。

## DAY 2 餐: 早/午/晚

### 济州岛-釜山 宿: 当地4★酒店或同级

- 【城山日出峰】城山日出峰是济州岛最著名的自然景观之一, 是一座由火山喷发形成的山峰。【城邑民俗村】城邑民俗村位于汉拿山麓, 有许多文化遗产, 很好地保留了古代村庄的原貌, 受到了韩国政府的保护。【采摘橘园】橘园享受充满艺术的氛围, 享受美味的柑橘茶, 亲自体验在田里采摘。

## DAY 3 餐: 早/午

### 釜山 宿: 当地4★酒店或同级

- 【甘川文化村】村庄位于山脚下, 是由呈阶梯式排列的房屋聚集在一起形成的村落, 色彩鲜艳, 壁画, 雕塑目不暇接是个很童话的小镇, 被称为“釜山的马丘比丘”。【海云台海水浴场】海云台是海滩的代名词, 这片长达一英里的沙滩让游客在漫步现代城市景观的同时, 能够体验大海的宁静。【海东龙宫寺】海东龙宫寺位于釜山东海岸, 是韩国唯一一座位于海边的寺庙, 周边景色非常优美。

## DAY 4 餐: 早/午 宿: 当地4★酒店或同级

### 釜山-安东淮河-大金窟-江原道

- 【安东淮河】安东自古以来就是韩国的精神文化之都, 与此相关的主要遗址随处可见。【大金窟】洞窟资源因人迹罕见而保存完好, 奇幻无比; 特别是地下有未知发

- 源地的大量洞窟水, 并形成了几个大大小小的瀑布和洞内湖, 非常壮观。

## DAY 5 餐: 早

### 江原道-首尔 宿: 当地4★酒店或同级

- 【雪上乐园】白雪皑皑的雪上乐园, 趣味十足的滑雪圈游戏, 无论是大人还是孩子, 都可以在这里尽情玩耍。选项-1 (自费\$60/人含雪具不含雪服) 【滑雪】游客可在一年四季享受秀丽多彩的自然景观和休闲运动带来的乐趣。选项-2 (自费\$60/人) 【南怡岛】(乘游轮上岛) 这里是京畿道和江原道分界线以狭长的横向水流而著称, 拥有得天独厚的美丽景观。【羊驼园】羊驼牧场基本上是必选项了, 能够牵着羊驼散步只有这里才有; 独木舟划船地点是春川水路, 这里曾被评为韩国100大最佳旅游景点之一。

## DAY 6 餐: 早/午

### 首尔 宿: 当地4★酒店或同级

- 【人参店】您可选购以口碑而闻名世界的太极参、人参精、人参粉及人参正果, 对调身养气有极大的功效。【彩妆店】可以打造出时尚美妆, 让您永远跟上时代潮流尖端。【护肝宝】减少肝脏负担, 提高肝脏再生及肝机能的效果。【景福宫】雄伟富丽, 其中殿阁仍保留着往昔的辉煌灿烂。(注: 如遇景福宫闭馆, 则改参观【昌德宫】) 【仁寺洞】仁寺洞位于繁华的市区, 却保持着韩国原汁原味的古商业街味道。【东大门DDP设计广场】包括艺术厅、文化中心、设计实验室、创意市场和东大门历史文化公园五大场馆设施和15个独特的空间。

## DAY 7 餐: 早

### 首尔-仁川-新加坡

- 在 INSPIRE AURORA 自由活动之后前往仁川机场。抵达新加坡, 结束愉快的旅程。

若选择搭乘东方航空上海转机, 回程特别赠送3天2夜上海市区游

**第8天: 仁川-新加坡** 餐: 早/晚 宿: 上海柏曼酒店或同级5★  
早餐后, 搭乘专车前往仁川永宗国际机场结束韩国之旅, 搭乘豪华客机飞往中国最大的金融城市“上海”。抵达后导游接机享用晚餐, 之后入住酒店。

**第9天: 上海市区游** 餐: 早/午 宿: 上海柏曼酒店或同级5★  
早餐后上海旅游巴士观光, 拍照打卡上海网红地标三件套: 上海金茂大厦、上海环球金融中心、上海中心大厦 (中国第一高楼, 世界第二)。外观东方明珠塔, 游览陆家嘴空中长廊, 墨村LÉI CŪN以复古徽派建筑以及旧上海风貌为主, 容纳了四十多家门店, 能吃、能逛、能买、能玩。另外还有全国美食, 如新疆、福建、长沙等特色小吃午餐 (晚餐墨村自理)。晚餐后游览自费项目外滩+黄浦江游船。

**第10天: 上海-新加坡** 餐: 早/午  
早餐后专车游浦东新区, 午餐后专车前往浦东国际机场搭乘国际航班返回新加坡。

团费不含: 小费 (6新币X3天) 保证自费60新币/人; 外滩+黄浦江游船 (中国付费) 本行程为特价赠送行程, 行程外含: 养生中心、珠宝中心、普洱茶或丝绸厂, 参团者不强迫购物但必须跟团参加不可离团。

团费不含:

小费 (韩国: 11新币X8天=88新币/人) 新加坡支付, 不含签证费、个人旅游保险

备注:

1. 全程酒店为韩国当地4花酒店, 在不减少景点的情况下, 我社有权调整行程和所住的同级酒店。  
2. 韩国各地部分酒店的三人间, 其中加床仅提供的是折叠加床。  
3. 如遇不可抗力因素, 如天气缘故 (花期推迟或提前)、堵车、路阻、车辆故障, 等造成行程延误, 或不能完成上述景点, 责任不在旅行社不承担赔偿责任, 由此产生超支费用由游客自理, 恕不负责额外赔偿之损失。  
4. 所有行程顺序、航班时间、最终酒店确认均以出发前的最终确认行程为准。  
5. 如行程和团费有出入之处, 请以当地地接社确认为准。中英文行程如有出入, 请以中文行程为准。封面和行程有出入, 以行程为准。  
6. 韩国购物店及行程内, 请自行检查物品质量, 本公司不对此承担责任。

Website



Facebook



+65 8299 2881

+65 6535 5688

WWW.JUNAIRTRAVEL.COM.SG

101 UPPER CROSS STREET #B1-10/11 PEOPLE'S PARK CENTRE SINGAPORE 058257



# 7D6N Jeju&Busan&Seoul's three major tourist destinations



TOUR CODE: JA-KAJBS-1



## HIGHLIGHT

### ★ JEJU ISLAND

Snoopy Theme Park  
Dongmun Market  
Seongsan Ilchulbong Peak  
Seongeup Folk Village  
Orange Picking Orchard

### ★ BUSAN

Gamcheon Culture Village  
Haeundae Beach  
Haedong Yonggungsa Temple

### ★ ANDONG HWAYA

### ★ DAEGEUM CAVE

### ★ GANGWON-DO

Snow Park  
Skiing  
Nami Island  
Alpaca Farm

### ★ SEOUL

Ginseng Shop  
Cosmetics Shop  
Liver Protection  
Gyeongbokgung Palace  
Changdeokgung Palace  
Insadong  
DDP Design Plaza, Dongdaemun  
Inspire Aurora

MEAL: B/6 L/5 D/2

HOTEL: 6N STAY IN LOCAL LUXURY 4★ HOTELS

- City, South Korea. However, after long-term exploration, it was discovered that there are well-developed stalactites and other cave formations of different shapes in the Dajin Cave cave.

## DAY 5 MEAL: B

### GANGWON-DO-SEOUL

Hotel: Local 4★ hotel or equivalent

- **Snow Park** A snow-covered snow park with interesting ski ring games. **SKI** (Optional \$60/person, including snow equipment but not snow clothing) Visitors can enjoy the beautiful and colorful natural scenery and the fun of recreational activities throughout the year. **Nami Island** (self-paid \$60/person) (Take a cruise to the island) This is the dividing line between Gyeonggi Province and Gangwon Province. **Alpaca Park** The alpaca ranch is basically a must. The soft alpacas are cute and cute. You can only take the alpaca for a walk here.

## DAY 6 MEAL: B/L

### SEOUL

Hotel: Local 4★ hotel or equivalent

- **Ginseng Store** Health products with Korean ginseng as the main ingredient. **Cosmetics Store** I believe that female friends who love beauty can definitely choose the latest and most HITO cosmetics and skin care products here, so that hard-working office workers and students can create fashionable beauty in their busy lives, which will last forever. **Liver Protector** HD-1 can absorb and excrete harmful substances or low-molecular substances in the human body. **Gyeongbokgung Palace** is majestic and magnificent, and its palaces still retain their former splendor. **(Note: If Gyeongbokgung Palace is closed, visit Changdeokgung Palace Insadong instead.)** **Dongdaemun DDP Design Plaza** is located in Dongdaemun, Seoul, South Korea, with a total area of 86574 square meters, with a maximum height of 29 meters, 3 floors underground and 4 floors above ground.

## DAY 7 MEAL: B

### SEOUL-INCHEON-SINGAPORE

- After free time at INSPIRE AURORA, we will head to Incheon Airport. We will arrive in Singapore and end our pleasant journey.

### BY MU: FREE 3D2N IN SHANGHAI GUIDED TOUR

#### DAY 8: INCHEON-SHANGHAI

MEAL: B/D HOTEL: SHANGHAI BORRMAN HOTEL OR SIMILAR 5★

After breakfast, before going to the airport, stop-by at a local products store for last minutes shopping for souvenirs & gifts for friends and relatives and also Korea local tit-bits. Then transfer to airport flight to Shanghai.

#### DAY 9: SHANGHAI DAY TOUR

MEAL: B/L HOTEL: SHANGHAI BORRMAN HOTEL OR SIMILAR 5★

After breakfast, Shanghai tour bus sightseeing, take photos and punch in **Shanghai web celebrity landmark three-piece set**: Shanghai Jinmao Tower, Shanghai World Financial Center, Shanghai Center Tower. Appearance **Oriental Pearl Tower**, tour **Lujiazui Air Corridor** \ lei can mainly retro lazy buildings and old Shanghai style, accommodate more than 40 stores, can eat, stroll, buy and play. ( Dinner own expenses). after dinner enjoy compulsory tour: **The Bund + Huangpu River cruise ship**

#### DAY 9: SHANGHAI DAY TOUR

MEAL: B/L

After breakfast, proceed to **Pudong New Area**, After lunch, proceed to Pudong International Airport back to Singapore.

**TIPPING: (6SGDX3D) COMPULSORY TOUR 60 SGD/PAX : BUND + HUANGPU RIVER CRUISE / PAY TO IN CHINA** . This trip is a special Free trip, including shopping tour: health center, jewelry center, Pu'er tea or silk factory, not compulsory to buy, but need join full.

## DAY 1 MEAL: L/D

### SINGAPORE-JEJU

Hotel: Local 4★ hotel or equivalent

- You will gather at the airport at the designated time on the day, take a flight to Jeju Airport in South Korea. **Snoopy Theme Park** It's a super popular spot on Instagram lately and is especially loved by young people. **Jeju Dongmun Marker** retains the characteristics of a traditional market. Compared with large supermarkets, it has a wide variety of products at low prices, including all kinds of fruits, vegetables, and seafood.

## DAY 2 MEAL: B/L/D

### JEJU ISLAND-BUSAN

Hotel: Local 4★ hotel or equivalent

- **Seongsan Ilchulbong** Seongsan Ilchulbong is one of the most famous natural landscapes in Jeju Island. **Seongeup Folk Village** Seongeup Folk Village is located at the foothills of Halla Mountain. It has many cultural heritages and has well preserved the original appearance of the ancient village. **Orange Picking** Enjoy the artistic atmosphere in the orange grove, enjoy delicious citrus tea, and experience picking in the fields yourself.

## DAY 3 MEAL: B/L

### BUSAN

Hotel: Local 4★ hotel or equivalent

- **Gamcheon Culture Village** It is a village with bright colors, murals and sculptures. This fairy tale town is known as the "Machu Picchu of Busan". **Haeundae Beach** Haeundae is synonymous with beaches. **Haedong Yonggungsa Temple** is located on the east coast of Busan. It is the only temple in South Korea located on the seaside.

## DAY 4 MEAL: B/L

### BUSAN-ANDONG HAHOE VILLAGE-DAEGEUM CAVE-GANGWON-DO

Hotel: Local 4★ hotel or equivalent

- **Andong Hahoe Village** has been the spiritual and cultural capital of Korea since ancient times. Major sites related to this can be seen everywhere. **Daegu Cave** Daegu Cave is located at No. 25, Dae-ri Mountain, Shinji-myeon, Samcheok

**TIPS: (KOREA: SGD 11 X 8 DAYS = SGD 88/PERSON) TO BE PAID IN SINGAPORE, VISA FEE, PERSONAL TRAVEL INSURANCE ARE NOT INCLUDED.**

#### REMARKS:

1. The entire hotel for the local 4 flower hotel in South Korea. In the case of not reducing the number of attractions, our company has the right to adjust the itinerary and the same level of hotels stayed.
2. South Korea around the triple room in some hotels, which extra beds are provided only folding extra beds.
3. In case of human force irresistible factors, such as weather causes (flowers delayed or early), landslides, roadblocks, vehicle breakdowns, such as caused by delays in the trip, or can not complete the above attractions, the responsibility does not lie in the travel agency does not bear the responsibility to compensate for the resulting overruns in expenses incurred by the tourists at their own expense, will not be responsible for additional compensation for the loss of.
4. All itinerary order, flight time, final hotel confirmation are subject to the final confirmation of the itinerary before departure.
5. If there is any discrepancy between the itinerary and the cover, please refer to the final confirmation of the local ground transportation. If there is any discrepancy between the English and Chinese itineraries, please refer to the Chinese itinerary. If there is any discrepancy between the cover and the itinerary, please refer to the itinerary.
6. Korea shopping stores are listed in the itinerary, please check the quality of items by yourself, the company is not responsible for this.

Website



Facebook



+65 8299 2881

+65 6535 5688

WWW.JUNAIRTRAVEL.COM.SG

101 UPPER CROSS STREET #B1-10/11 PEOPLE'S PARK CENTRE SINGAPORE 058257